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Skolebestyrelsesmøde Strandvejsskolen 
Dagsorden 

Dato: 13.05.2025 
Tid: Kl. 17.00 – 19.00  
Mødested: Afd. Hovedhuset- Personalerum 
Service: Snacks, vand, kaffe 
 

 
 
Type: B= beslutning - D = drøftelse -  O = Orientering 

Nr. Emne Tid Type Uddybning 

1 Godkendelse af dagsorden 
Og evt. tilretning af afsat tid 
 

0 B Stort velkommen til Anne 
Carina (AC fremadrettet), 
som træder ind i bestyrelsen 
i stedet for Liv.  
Dagsordenen er godkendt. 
 

2 Prøver og afslutning for 9.x 10 O De skriftlige prøver er 
overstået for alle elever. 

Deltagere 

  
Jakob Garsdal Lykke Forældre, 6. årgang 
Benjamin Ole Wolters Forældre, 1. - 5. og 7. årgang 
Karina Pedersen Forældre, 7. og 9. årgang 
Anne Carina Lemvig Rattenborg Forældre, 3.årgang 
Marie S. Sørensen Forældre, 6. årgang 
Michael Pelle Meiborg Forældre, 1. og 3. årgang 
David Mark Ørum Cederstrøm Forældre, 1. og 3. årgang 
  
Fernanda 8.a og Hannah Lee Elevrepræsentanter 

Forældre: 

 
 
Personale: 

Ulrikke Wandler Souschef 
Tore Falhof KKFO leder 
Gitte Jensen Lærer 
Maria Nørhave Lærer 

 
 

Fraværende  
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Der har været 3 privatister, 
som har skulle tage eksamen 
på Strandvejsskolen. Det har 
været lidt tidskrævende at 
sætte disse eksamener. 
Der er sidste skoledag på 
fredag den 16. maj, som 
kommer til at ligne de 
foregående år. 

3 Opfølgning på skoleårets 
indsatser. 
Skolens værdier og 
dagligdag. 

15 O   Tilbageflytningen har 
været en tidskrævende 
proces. Der mangler 
lige de sidste detaljer 
før det hele er i vatter. 

 Co-teaching på alle 
klassetrin. Der er blevet 
evalueret, så det kan 
blive endnu bedre til 
næste år. 

4 Skole og strategiplan for 
skoleåret 2025/26 
 
 

15 O og D  Mangfoldige 
børnefællesskaber er 
en stor del af det næste 
års strategiprogram og 
skoleplan. Økonomisk 
er der blevet lagt en del 
penge tilbage til 
skoleområdet, som skal 
tilgodese de nye 
udfordringer. 

 Flere fællesskabende 
aktiviteter på tværs af 
årgangene. 

 Strategiplanen er en 
del af 
skolelederuddannelsen
, som ledelsen har 
deltaget i. 
Et af fokuspunkterne er 
en mere ”strømlinet” 
skoledag. 

 Juniormesterlære er 
en del af den nye 
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skoleplan. 
 Nye valgfag skal 

implementeres i det 
nye skoleår. 

 Der er søgt en masse 
fondsmidler til udeliv. 

5 Input til formanden vedr. 
Årsrapporten 

10 D Punktet bliver flyttet til juni 
mødet. 

6 Evaluering af dialog mellem 
bestyrelsen, trivselsrådet 
og forældrerådet. 

10 D Punktet bliver flyttet til juni 
måned. 

7 Artikel om STR-toiletter 15 D Der har været en artikel om 
skoletoiletterne på 
Strandvejsskolen med en 
kritisk vinkel.  
Kan problemet afhjælpes?  
Der bliver gjort rent to gange 
om dagen og papir/andet 
bliver fjernet en gang om 
dagen.  
Der ligger også et opdrag 
overfor børnene, så de 
behandler toiletterne 
ordentligt. 
Følgende brainstorm: 

 Der foreslås en 
dukseordning. 

 Lufttørrere i stedet for 
papir. 

 Rengøring tre gange 
om dagen. 

8 Meddelelser fra elevrådet 10 O  Der har været stole til 
udskolingen på prøve, 
og elevrådet har 
besluttet sig for en stol. 
Der vil blive indkøbt 
stole til en 
prøveperiode. 

 Sponsorløbet gik rigtigt 
godt og der blev 
indsamlet 132.000,- til 
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”Børnecancerfonden”. 
 Elevrådet har kommet 

med input til den 
kommende legeplads i 
udskolingen. Arbejdet 
opstartes i juli måned. 

 Græsplænen skulle 
gerne være færdig 
inden skoleåret 25/26 
 

 

9 Meddelelser fra 
Medarbejdere 

5 O  Der er fuld gang i 
fagfordelingen, som er 
en stor proces. 

 Personalet ser frem til 
ansættelse af ny 
skoleleder. 

 Der kæmpes stadigvæk 
med tiltaget vedr. 
forbud mod købte 
”madprodukter” 
udefra. 

 Der har været stort 
fokus på nikotin-
produkter, da skolen er 
”nikotinfri” skole. 

 Det skal overvejes om 
skolen skal have forbud 
mod energidrikke. 

10 Meddelelser fra ledelsen 
skolen og KKFO’en 

10 O Skolen: 5. årgang skal lægges 
sammen til næste år. 47 
elever med 10 piger. Der har 
været forældremøde den 12. 
maj, som var godt og 
konstruktivt. 

Der startes med en 
trivselsundersøgelse blandt 
elever, og så fortsættes der 
efter procesplanen. 

Hvordan bremser vi 
udviklingen med 
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klassesammenlægninger? 

Man kunne evt. komme 
forældrene/børnene i 
forkøbet i fredstid.  

Profilskole? 

Vi sætter temaet på til næste 
skoleår, da det er en vigtig 
drøftelse.  

 

KKFO: En lang proces med 
overleveringer og 
klassedeling i forhold til de 
nye børn, som alle er landet 
rigtigt godt på afdelingerne. 
Forældrene har fået at vide, 
at det er foreløbige 
klassedannelser indtil 
efterårsferien. 

11 Meddelelser fra Forperson 5 O Liv er stoppet, så Jakob bliver 
ny repræsentant i 
ansøgningsprocessen vedr. 
ny skoleleder. 
Der skal vælges en ny 
næstforperson. Man kan 
summe over det inden næste 
møde hvor der er valg. 

12 Evt.    

13 Lukket del (uden elever) 10  Uden referat 

 
 


